
 
 

Αθήνα, 21 Φεβρουαρίου 2023 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

Προς τον  Υπουργό Εσωτερικών  
 
Θέμα: «Απαραίτητη η αντισεισμική θωράκιση των σχολείων του νομού 
Ηρακλείου» 
 
Ενάμισης χρόνος έχει περάσει από τον καταστροφικό σεισμό της 27ης Σεπτεμβρίου 
2021 που έπληξε την περιφερειακή ενότητα Ηρακλείου, προκαλώντας τεράστιες 
καταστροφές σε ολόκληρο τον νομό.  
Μεγάλες είναι οι πληγές που άφησε και στα σχολικά κτίρια, επιδεινώνοντας το ήδη 
σοβαρό πρόβλημα της σχολικής στέγης που υπάρχει στο Ηράκλειο, ζήτημα για το 
οποίο έχουμε παρέμβει επανειλημμένως κοινοβουλευτικά, χωρίς ωστόσο τα 
πράγματα να έχουν δρομολογηθεί όπως θα έπρεπε.  
Πρόκειται για κτίρια που στην πλειοψηφία τους είναι πολύ παλιά και έχουν υποστεί 
σημαντικές φθορές με την πάροδο του χρόνου, ενώ μετά τον σεισμό σε πολλά από 
αυτά χρειάστηκε να γίνουν επισκευές και επιδιορθώσεις, ακόμη και ανακατασκευές. 
 Όπως επισημαίνεται σε δημοσιεύματα των τοπικών μέσων, παρότι έχει γίνει 
καταγραφή των προβλημάτων που παρουσιάστηκαν μετά τον σεισμό, από τα 170 
σχολεία που λειτουργούν στον Δήμο Ηρακλείου, μόνο ένα έχει ανακατασκευαστεί, το 
7ο Δημοτικό Σχολείο Ηρακλείου. 
Χαρακτηριστικό είναι ότι το έργο ενίσχυσης του ιστορικού κτιρίου της πρώην 
Παιδαγωγικής Ακαδημίας Ηρακλείου, όπου συστεγάζονται  το 53ο Δημοτικό Σχολείο 
Ηρακλείου, το 54ο Δημοτικό Σχολείο Ηρακλείου, το 1ο Ειδικό Δημοτικό Σχολείο 
Ηρακλείου και το 2ο Ειδικό Νηπιαγωγείο Ηρακλείου, είναι σε πλήρη κατασκευαστική 
εξέλιξη, με τον δήμο, ωστόσο, να αναζητά χρηματοδότηση για την ολοκλήρωσή του. 
Όπως είχαμε επισημάνει και σε πρόσφατη κοινοβουλευτική μας παρέμβαση, το έργο 
ήταν ενταγμένο στο πρόγραμμα Φιλόδημος, όμως, κατά τη μετάβαση των έργων από 
το Φιλόδημος στο διάδοχο από την κυβέρνηση της ΝΔ πρόγραμμα Αντώνης Τρίτσης, 
το έργο απορρίφθηκε, εξαιτίας της θέσπισης πλαφόν χρηματοδότησης ανά Δήμο, που 
επιβλήθηκε. 
Το πρόβλημα της σχολικής στέγης επεκτείνεται σε όλο τον νομό Ηρακλείου, ενώ 
σοβαρές ανησυχίες εκφράζουν τόσο εκπρόσωποι Συλλόγων Γονέων, όσο και του 
Συνδικάτου Οικοδόμων, καθώς τα σχολικά κτίρια δεν έχουν επαρκή αντισεισμική 
θωράκιση. 

Επειδή, το ζήτημα της αντισεισμικής θωράκισης των σχολικών κτιρίων στον 
νομό Ηρακλείου είναι μείζον, λόγω παλαιότητας των κτιρίων και σημαντικών φθορών 
που έχουν υποστεί με το πέρασμα του χρόνου αλλά και εξαιτίας της έντονης σεισμικής 
δραστηριότητας. 

Επειδή, θα έπρεπε ήδη να έχει δρομολογηθεί μία ολοκληρωμένη μελέτη 
αντισεισμικής θωράκισης στα σχολεία.  

Επειδή, είναι ζήτημα που αφορά την ασφάλεια για μαθητών και εκπαιδευτικών  
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Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 
1. Σε ποιες ενέργειες προτίθεται να προβεί με σκοπό την αντισεισμική 

θωράκιση των σχολικών κτιρίων του νομού Ηρακλείου; 
2. Προτίθεται να χρηματοδοτήσει επαρκώς τους δήμους του νομού ώστε να 

μπορέσουν να προχωρήσουν σε όλες τις απαραίτητες μελέτες αλλά και 
επισκευές που απαιτούνται στα σχολικά κτίρια του νομού; 
 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

Βαρδάκης Σωκράτης 

 

Αβραμάκης Ελευθέριος 

Αλεξιάδης Τρύφων 

Αναγνωστοπούλου Αθανασία (Σία) 

Γκαρά Αναστασία (Νατάσα) 

Δρίτσας Θεόδωρος 

Θραψανιώτης Εμμανουήλ 

Κασιμάτη Ειρήνη (Νίνα) 

Μάλαμα Κυριακή 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος (Χάρης) 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

Μπακαδήμα Φωτεινή 

Παπαδόπουλος Αθανάσιος 

Παπαηλιού Γεώργιος 

Πολάκης Παύλος 

Πούλου Παναγιού (Γιώτα) 

Τελιγιορίδου Ολυμπία 

Τζούφη Μερόπη 

Φίλης Νικόλαος 

Χρηστίδου Ραλλία 

 




